
Katarzyna Godlewska Golub-Dobrzyń 24.07.2024r
Radna Rady Miasta Golubia-Dobrzynia

Wpłynęło dnia...zinareem

OOdPIS ..eszeenene l aieran ao oai p

bo

Pani

Monika Kwidzyńska

Przewodnicząca Rady Miasta

Golubia-Dobrzynia

INTERPELACJA

. Zwracam się z prośba o zagospodarowanie terenu-poboczy po obu stronach
ul. G. J. Piłsudskiego, polegających na nasadzeniu krzewów niskopiennych
i roślin wieloletnich. Powyższa realizacja wykonania tych prac, przyczyni
się od poprawy estetyki głównej ulicy miasta Golubia-Dobrzynia. Pragnę
przypomnieć, iż nasadzenia zielenie było jednym z priorytetów programu
wyborczego dotyczącego przestrzeni miejskiej w programie wyborczym
urzędującej Pani Burmistrz.

. Zwracam się z prośbą o umieszczenie tablicy informacyjnej na
skrzyżowaniu ulic Wojska Polskiego/ Nowa/ Pisakowa z oznakowaniem
kierunku i miejsca znajdującej się „ Piaskowej Przystani”. Mieszkając w
niedalekiej odległości, codziennie musze tłumaczyć i kierować błądzących
turystów .

. Proszę o udzielenie informacji ile osób jest zatrudnionych w Urzędu Miasta
Golubia-Dobrzynia. Po likwidacji działu promocji, proszę o udzielenie
informacji kto z pracowników Urzędu Miasta zajmuje się promocja miasta
1 obsługa BIP.

Proszę o udzielenie informacji w jaki sposób jest analizowany i sprawdzany
monitoring z terenu miasta będący na wyposażeniu Urzędu Miasta



Golubia-Dobrzynia. Pytanie skierowane jest głownie w odniesieniu do
„Piaskowej Przystani”, gdzie stan wyposażenia tej przystani jest w
większości zdewastowany. Zniszczony betonowy grill, zniszczone ławki
oraz stoły, zniszczone pozostałe urządzenia użytku publicznego (teren
monitorowany). Pragnę przypomnieć, że na ten cel zostały wydane środki
w kwocie 150000 zł w ramach realizacji projektu Budżetu
Obywatelskiego.
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